
Beknopt verslag natuuroverleg 
 

Datum: 11 september 2017, 15.00 uur 

Locatie: Laan 19, Schagen. Raadzaal 

 

Aanwezig: Kees de Wit (OFS Recreatie), Martijn van de Berg (LTO/Agroconnect), Cees Ruyter (LTO), 

Siem Kat, Do van Dijck (Landschap NH), Herman Wolfswinkel (Vogelwerkgroep Tringa), dhr. Salomons  

(CNME de Groenling),  Jelle Beemsterboer (Gemeente Schagen), Florus Dijkema (Gemeente Schagen), 

Hans Butterman (Gemeente Schagen), Cor Tanis (Gemeente Schagen), Paul Valkering (Gemeente 

Schagen/verslag). 

 

Afwezig: Laurens Bonekamp (Staatsbosbeheer), Eric Menkveld (Natuurmonumenten), Desiré Karelse 

(Faunabeheereenheid NH), Kees Vrolijk (RUD), 

 

1. Opening 

De heer Beemsterboer opent de vergadering.  

 

2. Vaststelling agenda 

De heer Beemsterboer licht de reden voor het starten van dit overleg toe. De aanwezigen zien het nut 

van dit overleg in. Moet vooral over hoofdzaken gaan (projecten/beleid). WBE zal uitgenodigd worden 

in plaats van fauna beheer. Ook zal in het vervolg Het Zijper Landschap uitgenodigd worden. 

 

3. Wat gaat er goed? 

4. Wat kan er beter? 

Op enkele onderwerpen wordt wat dieper ingegaan. 

Als onderwerpen die hier besproken zouden kunnen worden, wordt genoemd: 

- Verlichting strandopgangen 

- Maaibeleid gemeente 

- Nieuw relevant beleid (agrarisch, natuur, recreatie, beheer) 

- Grote projecten 

- Natuur- en faunabeheerprojecten 

- Kapbeleid/monumentale bomen 

- Klimaatadaptiebeleid 

- Verziltingsproblematiek (dan ook hoogheemraadschap uitnodigen) 

- Uitwerking kustpact 

- Gebiedsvisie Sint Maartenszee 

- Visie verblijfsrecreatie 

- Plannen natuurontwikkeling 

- Beleid vrijkomende agrarische bebouwing 

- Plannen voor fruitbomen voedselbos in plantsoenen. 

- Gemeentelijk plan tot planten van bomen. 

- Visie op zonneweiden 

 

5. W.v.t.t.k. 

De heer Van Dijck mist een aanspreekpunt bij de gemeente. De heer Beemsterboer zegt toe dat de 

gemeente met twee namen zal komen (Marjolijn van Erkelens voor Ruimte en Saskia Jansens voor 

Openbaar gebied) 

 

6. Agenda volgende vergadering (frequentie overleg) 

Gedacht wordt aan een frequentie van 2 keer per jaar, tenzij de noodzaak zich tussentijds voordoet. 

Het eerstvolgende overleg wordt gepland in januari (datumprikker gebruiken). De deelnemers kunnen 

onderwerpen mailen naar degene die dit verslag verspreidt (Anne Vrolijk). 

 

7. Rondvraag/ Sluiting 

Wethouder Beemsterboer sluit de vergadering. 


